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Místo jednání: Praha Datum: 7. 11. 2023  

schválil: Bloudek  

zapsala: Valentová Pořadové číslo: 24 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Janoš, Klíma, Oliva, Resch 

sekretariát – Valentová, Plischková, Fajbišová, Košatková 

Příští jednání: 12. 12. 2023 od 13.30 hod., Praha sekretariát ČHS 

Přílohy: Koncepce VSCM ve sportovním lezení 

 Popis Vlastník  Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání 

Zadané úkoly byly splněny vyjma těchto: 

Návrh komise sportovců; termín do 30. 11. 2023, odpovídá 

B. Valentová. 

- - 

2.  Mezinárodní aktivity a další jednání 

J. Bloudek se zúčastnil GA UIAA a GA IFSC, kde se díky iniciativě ČHS 

a dalších svazů se podařilo prosadit úpravy novely stanov v potřebném 

znění.  

V rámci dvouletého mezinárodního projektu Erasmus+ CORS 

proběhne 8. 11. 2023 poslední školení a projekt bude na konci 

letošního roku dokončen.  

- - 

3.  Apel horolezecké a lezecké federace Ukrajiny k UIAA 

VV vzal na vědomí a bude podporovat apel Horolezecké a lezecké 

federace Ukrajiny určený UIAA, kterým Ukrajina žádá, aby UIAA zaujalo 

ke sportovcům Ruska a Běloruska stejný postoj jako Mezinárodní 

olympijský výbor. 

- - 

4.  Cestovní pojištění UNIQA 

VV projednal a schválil změny v cestovním pojištění UNIQA, které 

vyplynuly z jednání s pojišťovnou. Schválené změny reagují na vývoj 

pojištění v předchozích letech včetně objemu škodních událostí, a na 

vývoj inflace. Změny zahrnují:  

sekretariát do 30.11.2023 
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- zvýšení cen pojištění o 15 % jako částečnou kompenzaci inflace za 

předchozí 4 roky, kdy se neměnila cena základního tarifu, 

- zavedení samostatného pojištění pro cesty do Nepálu a vynětí 

pojištění cest do Nepálu z tarifů Svět. 

Úpravy týkající se pojištění cest do Nepálu reagují na extrémní nárůst 

pojistných událostí, zejména nákladných záchranných akcí 

s vrtulníkem, které pojišťovna v tomto roce eviduje. Nový tarif i úprava 

cen se budou vztahovat na pojištění pro rok 2024. Za úpravu e-shopu 

a informování členů odpovídá sekretariát, termín do 30. 11. 2023. 

5.  ČHS Trio 

VV projednal a schválil úpravu cen balíčku Trio na rok 2024, do kterých 

se promítá úprava ceny členského příspěvku PZS a zvýšení ceny 

cestovního pojištění UNIQA. Za úpravu e-shopu a informování členů 

sekretariát, termín do 30. 11. 2023. 

sekretariát do 30.11.2023 

6.  Přijetí nových oddílů 

VV schválil přijetí oddílu HK Roudnice nad Labem, z.s., a oddílu Hangar 

Rockets Ostrava, z.s. do ČHS. Administrativní záležitosti zajistí 

sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

7.  Výběrové řízení manažer závodů 

7. 11. 2023 proběhlo první kolo pohovorů se zájemci o místo manažera 

tuzemských závodů. Druhé kolo se uskuteční do poloviny listopadu, za 

organizaci odpovídá D. Fajbišová.  

Fajbišová dle 

domluvených 

termínů 

8.  Úprava grafické podoby členských průkazů 

VV 19. 10. 2023 korespondenčně schválil novou grafickou úpravu 

členských průkazů ČHS, které budou mít delší platnost než jeden 

kalendářní rok. Za realizaci odpovídá sekretariát. 

sekretariát do 30.11.2023 

9.  Setkání s oddíly 

VV rozhodl, že každoroční setkání s oddíly se uskuteční v sobotu 20. 1. 

2024, za přípravu odpovídá sekretariát.  

sekretariát do 20.1.2024 

10.  Reporting hospodaření ČHS a dotace 

Pokračuje pozitivní vývoj v oblasti příjmů, čerpání rozpočtu a využívání 

dotací probíhá podle očekávání. 

ČHS připravuje žádosti o pražské dotace na závod SP v bouldru 2024, 

který se uskuteční v Praze, a o dotace na uspořádání finále Školního 

boulder poháru. Informace o dotacích NSA na rok 2024 nebyly dosud 

zveřejněny.  

- - 
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11.  Příprava rozpočtu na rok 2024 

Přípravě rozpočtových rámců pro jednotlivé oblasti činnosti ČHS 

budou předcházet schůzky členů VV s komisemi, na nichž bude 

vyhodnocena činnost v letošním roce a záměry do dalšího období. 

Schůzky se uskuteční ve dnech 28. a 30. 11. dopoledne, za organizaci 

odpovídá R. Plischková. Po těchto schůzkách budou upřesněny 

rozpočtové rámce a návrhy rozpočtů komisí. Za následnou přípravu 

rozpočtů a jednání s komisemi odpovídá M. Klíma a R. Plischková, 

dalších jednání se mohou podle zájmu zúčastnit členové VV a generální 

sekretář. Do přípravy rozpočtu budou promítnuty dojednané zásady 

týkající se peněz od partnerů a příjmů z činnosti ČHS (lektorné apod.).  

VV, Klíma, 

Plischková 

28. a 

30.11.2023 a 

dále podle 

harmonogramu 

12.  Školní boulder pohár 

VV projednal a schválil plán rozvoje Školního boulder poháru (ŠBP) do 

roku 2026 s cílem postupně zapojit do ŠBP co největší počet krajů 

a napomoci rozvoji oddílů. VV dále uložil J. Olivovi a  L. Kalašové, aby 

oslovili oddíly a nabídli jim pořadatelství krajských kol ŠBP, termín do 

30. 11. 2023. 

Oliva 

Kalašová 

do konce 

listopadu a 

průběžně 

13.  Projekt Talent 

M. Janoš informoval o průběhu testování členů SCM, úpravě 

testovacích baterií a o dalších etapách projektu, jehož cílem je 

vyhledávání talentované mládeže prostřednictvím oddílů a jejich 

postupné zařazování do SpS. Problematika testování a testovacích 

baterií bude zařazena do trenérských kurzů. Za realizaci celého 

projektu odpovídá M. Janoš. 

Janoš průběžně 

14.  Sportovní lezení - různé info 

Dokončuje se kalendář závodů pro sezonu 2024. 

Pokračují jednání ohledně Olympijského festivalu Most 2024 

a přípravy ODM 2025. 

ČHS připravuje tréninkový pobyt v ČR pro skupinu afrických 

reprezentantů, ve spolupráci se Sport Climbing Nigeria.  

- - 

15.  Ledolezení 

Probíhá příprava závodní sezony včetně nominačních pravidel 

a sestavení reprezentačního týmu.  

- - 

16.  Závodní skialpinismus 

Na začátku října se konala schůzka se zástupcem VSC Victoria, kde byla 

přislíbena finanční podpora pro 3 reprezentanty.  

Reprezentační tým bude sestaven na základě výsledků nominačních 

závodů, které se uskuteční 18-19. 11. 2023 v Rakousku na Stubai. 

- - 
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17.  Světový pohár v boulderu v roce 2024 - Praha 

Probíhá příprava závodu a jednání s marketingovým partnerem, 

kterým bude opět Sport Invest Marketing. 

Bloudek průběžně 

18.  Koncepce VSCM ve sportovním lezení 

VV schválil aktualizaci koncepce VSCM ve sportovním lezení, ve které 

jsou upřesněny povinnosti sportovců zařazených do VSCM.  

- - 

19.  Ekonomický model instruktorského vzdělávání 

VV projednal návrh ekonomického modelu instruktorského vzdělání 

a uložil B. Brodskému, aby návrh dopracoval podle požadavků, které 

vyplynuly z diskuse, a předložil jej ke korespondenčnímu schválení do 

15. 11. 2023. 

Brodský do 15.11.2023 

20.  Vzdělávání – různé informace  

V říjnu proběhly zkoušky SCI. Do konce roku se uskuteční instruktorské 

kurzy CWI a doškolení pro instruktory. Pokračuje kurz Trenér B.  

Probíhá příprava kalendáře vzdělávacích akcí pro instruktory a trenéry 

v roce 2024. 

- - 

21.  Skály a ochrana přírody – různé informace 

V říjnu se uskutečnil ve Mšeně další seminář správců skal zaměřený na 

osazování jištění.  

Na žádost ČHS bylo vydáno nové povolení pro Tetínské skály a pro skály 

v Údolí Jizery. Odvolání proti rozhodnutí týkajícímu se PR Kočičí skály 

(Dolní Ostaš) není stále vyřešeno (odvolací orgán MŽP). Další jednání 

týkající se např. lomu Paraple v Českém krasu probíhají. 

- - 

22.  Média, marketing 

Rozběhl se Projekt do skal, čtyřdílná série videí týkajících se lezení ve 

vztahu k přírodě, k místním obyvatelům apod. První video se setkalo 

s velmi kladnými reakcemi.  

VV schválil návrh týkající se rozdělení Instagramu na část pro sportovní 

lezení a část pro ostatní činnosti, využívání placené verze mailingu pro 

členy a využívání placené služby pro tiskové zprávy. Za postupnou 

realizaci odpovídá M. Košatková.  

VV dále projednal návrh na vytvoření merchandaisingu ČHS a uložil 

M. Košatkové, aby připravila na příští jednání VV podrobné návrhy.  

Probíhají jednání s potenciálními partnery ČHS na další období. 

Košatková 

 

průběžně a 

příští jednání 

VV  

 

 

 


